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Spørgsmål vedr. Byudvikling i Trige-Spørring-Ølsted 

 

Spørgsmål vedrørende Trige: 

Høgemosevej 24:  

1. I forbindelse med planlægningen af Høgemosevej 24, har man i forvaltningen 

så tænkt sig at udvide Høgemosevej?  

2. Har man tænkt sig at etablere cykelsti da vejen er meget small? 

3. Hvordan vil det påvirke vejene og trafikken på Høgemosevej, Ølstedvej og 

Langagervej? 

4. Kan forvaltningen ikke sende/oplyse om alt materiale vedrørende 

Høgemosevej 24 de ligger inde med. 

5. Vil man udvide rampen der leder ud til Djurslandmotorvejen og og Nordjyske 

Motorvej? 

6. Hvilke støjgener vil dette lokalplansforslag medføre? 

 

7. Kan forvaltningen sende/oplyse om alt materiale vedrørende ”Ny 

Høgemosevej”/Engholmvej. Kan forstå den muligvis endnu ikke er endeligt 

placeret. Men jeg kunne godt tænke mig det materiale forvaltningen ligger inde 

med. 

8. Den 28. april 2021 er der møde med bl.a. Ølsted Beboerforening omkring 

vejene i området. Kan forvaltningen ikke sende det materiale de vil fremlægge 

på det møde? 
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9. Har man planer om at udvide antallet af busser der kører til og fra Trige når nu 

byen vokser med små 800 mennesker? Ved forvaltningen om Midttrafik har 

planer om at ændrer i busruterne til og fra Trige? 

10. Har fartbegrænsningen på 40 Km/t på Smedebroen ifølge forvaltningen virket? 

11. I det lokale medlemsblad ”Treklang” udgivet i april kan man læse om lokalplan 

”1189” som omfatter arealerne fra Randersvej langs Trige Centervej og videre 

på den anden side af Høgemosevej til Vestermøllevej. Jeg kan ikke finde denne 

lokalplan ”1189” på lokalplansportalen. Kan forvaltningen ikke sende/oplyse 

mig om alt materiale vedrørende denne lokalplan? 

12. I selv samme medlemsblad kan man også læse at Lergravvænget planlægges 

udbygget mod nord på arealet mellem Randersvej og Lergravvej (37 boliger). 

Kan forvaltningen ikke sende/oplyse mig om alt materiale vedrørende dette 

projekt? 

13. Igen fra medlemsbladet ”Treklang” Kan man læse, at man ved Randersvej nord 

for Lindegården og ned langs Byhøjdalen har anmodet om udarbejdelse af 

lokalplan for ca. 80 boliger. Kan forvaltningen sende/oplyse mig om alt 

materiale vedrørende dette projekt? 

14. Har forvaltningen planer om, at lave fortov og gadebelysning på Lergravvej på 

stykket mellem Bærmosehøjen og Blålervænget? 

15. Har forvaltningen overvejet at sætte fartdæmpere eller chikaner op på 

Lergravvej? 

16. Har forvaltningen planer om at ændre hastigheden på Randersvej til f.eks. 

50Km/t? 

17. Har forvaltningen nogen planer med den kunstige sø ved 

Gartnerparken/Hjulgårdsvej? Her tænkes på stier, bedre biodiversitet, bænke 

eller andet brugbart for borgerne? Er forvaltningen bekendt med ideen fra 
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medlemsbladet ”Treklang” ang. den kunstige sø/regnvandsbassinet? Har 

vedhæftet billede af artiklen. 

18. Har man planer om cykel- og gangsti på Pannerupvej når nu man udvider 

området med boliger bl.a. med lokalplan 1132? 

19. Har forvaltningen planer om at anlægge ny belægning på cykelstien på 

Randersvej? Asfalten er mange steder meget slidt. 

20. Har man planer om en multihal i Trige? 

21. Hvad er tidshorisonten for tunnellen under Pannerupvej? Hvornår forventer 

man den færdigbygget? Man kan bl.a. læse følgende i lokalplan 818 s. 21: 

”Stierne samles i hovedsti i det grønne fællesareal midt i bebyggelsen og leder 

via en tunnel under Pannerupvej videre til skole, institutioner m.m. i 

lokalsamfundet”. 

22. Har man i forvaltningen planer om at flytte byskiltene i områderne Holmkærvej 

og Lergravvej? Det er meget svært for nogen borgere at finde ud af, hvornår 

man kører i landzone og byzone. 

23. Har området øst for Byhøjparken, hvor man har planer om nye boliger, været 

registreret som fredet eng, sø og mose? 

24. Har forvaltningen nogen planer om gadebelysning mellem Trige og Lisbjerg? 

Der er pt. ingen og det er meget mørk om natten. 

25. Hvorfor vil forvaltningen ikke afholde et borgermøde vedrørende 

lokalplansforslag 1132? Er der andre lokalplansforslag i Trige-Spørring-Ølsted 

hvor kommunen ikke vil afholde borgermøder? 

26. Der bliver nævnt et skovrejsningsprojekt vest for Randersvej hvor er det helt 

præcist? 

27. Har man planer om at udvide Randersvej når nu man udvider Trige og Spørring? 
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28. Har forvaltningen planer om at kigge på krydset Centervej/Randersvej når nu 

man udvider i området? Har man overvejet højre- og venstresvingbane? 

29. Er der planer om cykelsti på hele Høgemosevej, Ølstedvej, Centervej og 

Lergravvej når nu man udvider byen? 

30. Har man planer om at udvide børnehaven i Trige? Ifølge borger var der for et 

års tid siden en venteliste på 68 børn (Dette spørgsmål må gerne sendes videre 

til Børn og Unge hvis forvaltningen mener det hører til der) 

31. Vil forvaltningen gøre noget ved det ødelagte klubhus ved Gartnerparken? Vil 

forvaltningen erkende de ejer det nævnte klubhus? (Kan sendes videre til 

anden magistrat hvis ikke spørgsmålet hører hjemme i Teknik og Miljø)   

Spørgsmål afstedkommet efter artikel i Lokalavisen: 3.600 boliger skal forhindre 

børnefamilie-flugt: Her vil rådmanden bygge (lokalavisen.dk) 

32. Kan forvaltningen give et overblik over hvad udbygningen af Bakkegårdsskolen 

vil medføre. Hvor meget skal skolen udbygges? 

33. Når man udvider med 200 boliger ved Byhøjparken hvilke trafikale 

indvirkninger vil det have på området? Hvor mange ekstra biler vil man tilføre 

Randersvej i myldretiden? Kan forvaltningen give noget data på de trafikale 

udfordringer der vil komme? 

Spørgsmål vedrørende Spørring: 

34. Hvad har man tænkt sig at tilføre Spørring i form af institutionspladser i forhold 

til de 80 ekstra boliger der er på vej? Kan forvaltningen ikke give et overblik 

over alle institutionspladser, fritidsaktiviteter, skoleudbygning og 

dagligvarebutikker der er på vej til Spørring. 

https://aarhus.lokalavisen.dk/nyheder/2021-04-01/3.600-boliger-skal-forhindre-b%C3%B8rnefamilie-flugt-Her-vil-r%C3%A5dmanden-bygge-7642697.html?fbclid=IwAR3VYEmfMFpru7Ml4zgGojj2ydvpjUDDsyDyZrhPU_qbkQT3qy1YmUUDM_w
https://aarhus.lokalavisen.dk/nyheder/2021-04-01/3.600-boliger-skal-forhindre-b%C3%B8rnefamilie-flugt-Her-vil-r%C3%A5dmanden-bygge-7642697.html?fbclid=IwAR3VYEmfMFpru7Ml4zgGojj2ydvpjUDDsyDyZrhPU_qbkQT3qy1YmUUDM_w

